

PEACE OFFICER EXEMPLARY SERVICE MEDAL BUMPER STICKER
(For POESM recipients.)

Large (4.5" x 2.4")



(SUV rear)

Small (3" x 1.6")



(Motorcycle rear)

Cost as follows in Canadian Dollars (postage included):

- a) \$5.00 for each Large sticker
- b) \$8.00 for both a Large and a Small sticker when ordered and paid for at the same time

Note: Small stickers are not available for purchase on their own.

Special offer for CBSA Retiree Association Members Only – For each Large sticker purchased receive a free Small sticker. (Name and member number must be provided at time of order.)

Orders and payment sent to: POESMSTICKER@gmail.com . (Orders will be shipped via Canada Post regular mail to Canadian addresses Only)
(Payments to be made via Interac e-transfer at time of order.)



Proceeds will be donated to



Canadian Peace Officers' Memorial Association

AUTOCOLLANT POUR VOITURE DE MÉDAILLE DE SERVICE EXEMPLAIRE DE L'AGENT DE LA PAIX

(Pour les destinataires de MSEAP)

Grande (4.5" x 2.4")



(VUS arrière)

Petit (3" x 1.6")



(moto arrière)

Coût comme suit en dollars canadiens (Affranchissement inclus):

- a) 5,00 \$ pour chaque grand autocollant
- b) 8,00 \$ pour un grand et un petit autocollant lorsque commandé et payé en même temps

Remarque: les petits autocollants ne sont pas disponibles à l'achat par eux-même.

Offre spéciale pour les membres de l'Association des retraités de l'ASFC seulement - Pour chaque grand autocollant acheté, recevez un petit autocollant gratuit. (Le nom et le numéro de membre doivent être fournis au moment de la commande.)

Commandes et paiement envoyés à: POESMSTICKER@gmail.com

(Les commandes seront expédiées par courrier ordinaire de Postes Canada aux adresses canadiennes seulement)

(Les paiements doivent être effectués par virement électronique au moment de la commande.)



Les profits seront reversés à



Association Canadienne Commémorative des agents de la paix